
                                    

 

Zápis  
Kulatý stůl  - projektový záměr  „Cyklostezka Masarykova“ 

Havlíčkův Brod 

 

 

Při  plánování  a rozhodování o konečné podobě projektů vedení města Havlíčkův zapojuje i širokou 

veřejnost.  Dne 17.dubna 2015  se uskutečnilo setkání vedení města Havlíčkův Brod s veřejností u 

kulatého stolu na téma vybudování cyklostezky v ulici Masarykova.  

 Tohoto setkání se zúčastnili zástupci vedení města, odboru rozvoje města, odboru životního 

prostředí, oddělení řízení projektů, zpracovatel projektové dokumentace a zástupci obyvatel domů 

(dále viz BD) v okolí plánované cyklostezky – viz prezenční listina.  

Průběh jednání: 

1. Úvodní slovo starosty města Mrg. Jana Tecla 
2. Představení jednotlivých účastníků setkání 
3. Stanovení časového harmonogramu schůzky a představení projektového záměru 
4. Diskuse - připomínky a náměty občanů  
5. Závěr 

 
Starosta města Mgr. Jan Tecl v úvodu vymezil předmět setkání a zdůraznil, že  cílem je najít společná 
řešení realizace projektového záměru výstavby cyklostezky a zapracování podnětů, připomínek a 
námětů od obyvatel do dalšího stupně projektové dokumentace. 
 
Ing. Beneš seznámil přítomné s obsahem projektové dokumentace pro územní  rozhodnutí. Jedná se 
o první fázi přípravy stavby, a proto je stále možnost úprav a doplnění. Formou prezentace PPoint a 
nahlédnutím do projektové dokumentace se zástupci veřejnosti seznámili se záměrem a se 
stavebními objekty (veřejné osvětlení, náhradní výsadba zeleně apod.)stavby. 
Projektová dokumentace je navržena tak, aby došlo ke zlepšení provozu cyklistů a chodců v dané 
lokalitě. Podle norem musí dojít k rozšíření chodníků, neboť musí být oddělen provoz chodců a 
cyklistů. To má za důsledek zásah do stávající zeleně. 
Nejvíce byla diskutována otázka zeleně. Projektantka dílčí části projektové dokumentace - zeleně (p. 
Dundychová) seznámila veřejnost s touto částí projektové dokumentace, byly představeny jednotlivé 
druhy navržených dřevin náhradní výsadby a byl popsán detailní zdravotní stav všech stromů 
určených ke kácení. 



 
 
 
Připomínky občanů: 

- brát ohled na bezpečnost účastníků provozu, 

- znovu zvážit nutnost kácení všech vzrostlých stromů, 

- zajistit oddělení domů od silnice – hlukově i pohledově, 

- brát ohled na lidi bydlící v dané lokalitě, stávající zeleň budovali mnoho let,  

- zlepšit stav současného obrubníku a zábradlí, 

- opravit přilehlý chodník (průchod k nemocnici) a zprůchodnit odtokové kanálky. 

 

Závěr: 

U 3 ks perspektivních dřevin (2 borovice, 1 bříza) zadá město speciální průzkum stavu jejich 

kořenového systému a  případné navržení ochranných opatření při stavbě cyklostezky.  Cyklostezka je 

navržena především pro občany města, ke  zvýšení jejich bezpečnosti a projektový záměr je vnímán 

jako cesta ke zlepšení. 

Cílem projektového záměru není prostředí zhoršit, ale naopak zlepšit pro pěší, cyklisty a obyvatele. 

Město navrhlo zadat PD i následně zainvestovat  osazení vzrostlé zeleně i na pozemcích okolních 

bytových družstev k vytvoření maximální funkční clony ze zeleně. 

V případě ochoty jednotlivých bytových družstev poskytnout části pozemků podél cyklostezky 

k výsadbě zeleně bude projektová dokumentace dopracována  o rozšířený pás zeleně. 

Podněty a připomínky od zástupců obyvatel žijících v dané lokalitě budou zpracovány, bude 

domluvena schůzka s paní  Dundychovou a navrženy možnosti rozšíření zeleně podél cyklostezky. 

Uskuteční se ještě jedno setkání, na kterém se projedná nejen realizace cyklostezky, ale i možnosti 

opravy stávajícího chodníku u čp. 2860. 

 

 

Zaznamenal: 

 Ing.  Marie Kudrnová – oddělení řízení projektů 

  


